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INTERNO DO VERIFIKACIJE 

OPERATIVNI TIM PARTNERSTVA ZA OTVORENU UPRAVU 

ZAPISNIK 

SA PETE SJEDNICE OPERATIVNOG TIMA 

 

Podgorica, 06. oktobar 2015. godine 

 

Predsjedava: Srđan Kusovac, rukovodilac Operativnog tima. 

Sjednici  prisustvuju  članovi  OT:  Vera Mijatović,  pomoćnica  generalnog  sekretara  Vlade; 

Stefan Vukotić, samostalni savjetnik III za odnose sa inostranom javnošću u Službi za odnose 

s  javnošću  u  Generalnom  sekretarijatu  Vlade;  Lidija Mašanović,  načelnica  Odjeljenja  za 

planiranje, programiranje  i  implementaciju projekata koji  se  finansiraju  iz međunarodnih  i 

IPA fondova u Ministarstvu pravde; Mirela Rebronja, II sekretarka u Odjeljenju za odnose sa 

javnošću i komunikacionu podršku integracionim procesima u Ministarstvu vanjskih poslova 

i evropskih  integracija; Marija Žugić, sertifikovana unutrašnja revizorka u  javnom sektoru u 

Ministarstvu  za  informaciono  društvo  i  telekomunikacije;  Marija  Goranović,  samostalna 

savjetnica  III u Ministarstvu  finansija;  Ljiljana Filipović, potpredsjednica Privredne komore 

Crne  Gore;  Boris  Marić,  angažovan  u  NVO  „Centar  za  građansko  obrazovanje”;  Dina 

Bajramspahić, članica NVO „Institut Alternativa”; Vuk Maraš, direktor Monitoring programa 

NVO  „Mreža  za  afirmaciju  nevladinog  sektora  ‐ MANS”; mr Marina  Vuković,  zamjenica 

izvršne  direktorke  Centra  za  razvoj  nevladinih  organizacija  (CRNVO);  Igor  Pavićević, 

generalni sekretar NVO „Institut sertifikovanih računovođa Crne Gore“, kao  i Melisa Pepić, 

tehnički sekretar Operativnog tima. 

Odsutni su članovi Operativnog tima: Ivan Šikmanović, šef Odsjeka za normativne poslove i 

praćenje  propisa  u  oblasti  državne  uprave  u  Ministarstvu  unutrašnjih  poslova  i  Miloš 

Prelević,  savjetnik  gradonačelnika Prijestonice Cetinje  za odnose  sa  javnošću, predstavnik 

Zajednice opština Crne Gore. 

U skladu sa zaključkom Operativnog tima, na sjednicu su u statusu gosta pozvani gospodin 

Mersad Mujević, direktor Uprave za javne nabavke i gospodin Zoran Kostić, državni sekretar 

u Ministarstvu zdravlja. 
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Dijelu sjednice su  takođe prisustvovale  i Sanja Radulović  iz Ministarstva vanjskih poslova  i 

evropskih  integracija  i  Marijana  Radulović  iz  Ministarstva  finansija,  kao  buduća  članica 

Operativnog tima umjesto aktuelne predstavnice te institucije. 

Prve dvije tačke dnevnog reda su otvorene za  javnost u skladu sa Poslovnikom, ali nijedan 

predstavnik medija nije prisustvao radu sjednice. S tim u vezi, Vuk Maraš je iznio predlog da 

sve  tačke  dnevnog  reda  budu  otvorene  za  javnost,  navodeći  kao  razlog  da  se  ipak može 

pojaviti neki novinar. Predlog je stavljen na glasanje: četiri člana je glasalo za predlog, pet je 

glasalo protiv, tri člana su bila uzdržana. 

Konstatovano je da predlog člana Operativnog tima Vuka Maraša nije usvojen. 

Dina  Bajramspahić  je  predložila  da  se  dnevni  red  dopuni  tačkom  u  okviru  koje  bi  bilo 

ramatrano proširenje Operativnog tima. 

Predlog je usvojen. 

U skladu sa tim, za ovu sjednicu je utvrđen sljedeći 

DNEVNI RED: 

1. Informacija  o  mogućnostima  korišćenja  društvenih  mreža  u  promociji  globalne 

inicijative Partnerstvo za otvorenu urpavu i rada Operativnog tima na izradi akcionog 

plana; 

2. Sazivanje javnih konsultacija 12. oktobra 2015. godine; 

3. Nacrt odluke o tonskom snimanju sjednica Operativnog tima Partnerstva za otvorenu 

upravu; 

4. Proširenje Operativnog tima Partnerstva za otvorenu upravu; 

5. Rad na Akcinom planu i 

6. Tekuća pitanja/Razno 

Konstatovano  je da  je usvojen Dnevni  red uz dodatu  tačku koju  je predložila  članica Dina 

Bajramspahić u vezi sa proširenjem Operativnog tima. 

Konstatovano  je  i  da  zapisnik  nije  usvojen  već  je  izjašnjavanje  o  usvajanju  odloženo  za 

narednu redovnu sjednicu. 

TAČKA  1  –  INFORMACIJA  O  MOGUĆNOSTIMA  KORIŠĆENJA  DRUŠTVENIH  MREŽA  U 

PROMOCIJI  GLOBALNE  INICIJATIVE  PARTNERSTVO  ZA  OTVORENU  URPAVU  I  RADA 

OPERATIVNOG TIMA NA IZRADI AKCIONOG PLANA 

U  skladu  sa  zaduženjima  sa  prethodne  sjednice  o  pripremi  informacije  o  društvenim 

mrežama,  Srđan  Kusovac,  Stefan  Vukotić  i  Marija  Žugić  su  informisali  članove  tima  o 

zaključku  da  komunikaciju  na  društvenim mrežama  o  promociji  Partnerstva  za  otvorenu 

upravu  i  rada  Operativnog  tima  na  izradi  akcionog  plana  treba  voditi  putem  postojećih 

kanala, odnosno zvaničnog naloga Vlade Crne Gore na Twitter‐u. 



Zapisnik sa sjednice Operativnog tima POU 

Strana 3 

Oni su zaključak obrazložili time da  je održavanje naloga na društvenim mrežama  izuzetno 

zahtjevan posao i da Operativni tim nema ljudskih resursa da bi se kvalitetno održavao neki 

nalog na društvenoj mreži, te da za svaki nastup na internetu mora postojati strategija i da u 

tom smislu ne postoji čvrsta pravna regulativa po tom pitanju, s obzirom na to da je OT tijelo 

koje je imenovala Vlada. 

S tim u vezi, pojedini članovi Operativnog tima su preuzeli sljedeće obaveze:  

Preuzeta  obaveza  1:  Vera  Mijatović  da  provjeri  šta  je  sa  idejama  o  poboljšanju 

komunikacionih servisa Vlade Crne Gore  i pravnog okvira u koji se može ući, odnosno da  li 

Operativni tim ima pravo da izvan komunikacionog sistema Vlade otvori sajt. 

Preuzeta obaveza 2: Srđan Kusovac da razgovara sa potpredsjednikom Vlade i ministrom za 

informaciono društvo i telekomunikacije, prof.dr Vujicom Lazovićem o tome kako na najbrži 

mogući način stvoriti pravni osnov i kakve su mogućnosti po tom pitanju. 

Preuzeta  obaveza  3: Marija  Žugić  da  provjeri  u Ministarstvu  za  informaciono  društvo  i 

telekomunikacije mogućnost pokretanja sajta OGP i rok u kojem se može završiti. 

Preuzeta obaveza 4: Stefan Vukotić preuzeo dio komunikacije za  javnost putem Twitter‐a, 

gdje  će  javnost  na  dnevnoj  osnovi  podsjećati  na  hashtag  Operativnog  tima  i  njegove 

aktivnosti u vezi sa organizovanjem javnih konsultacija i rada na akcionom planu. 

ZAKLJUČAK  1:  Operativni  tim  je  zaključio  da  bi  trebalo  koristiti  postojeće  kanale 

komunikacije za promovisanje njegovog rada i za komunikaciju sa građanima, te da bi 

trebalo sagledati kako iskoristiti ostale postojeće resurse u raznim organima uprave. 

 

TAČKA 2 – SAZIVANJE JAVNIH KONSULTACIJA 12. OKTOBRA 2015. GODINE 

Rukovodilac OT Srđan Kusovac je informisao Tim da će javne konsultacije biti održane od 09 

do 13:00 sati jer je u tom terminu sala slobodna i da je učeše potvrdio ambasador UK, a da 

očekuje potvrdu učešća ambasadorke SAD‐a. 

Dina Bajramspahić  je sugerisala da se  ispoštuje uredba o  javnoj raspavi, tj. da  ima vrijeme 

trajanja, način dostavljanja komentara, obaveza sačinjavanja izvještaja, itd. 

Mirela Rebronja napustila sjednicu u 15:30 sati. 

Preuzeta  obaveza  5:  Srđan  Kusovac  preuzeo  obavezu  da  obezbijedi  učešće  visokog 

predstavnika Vlade, u cilju slanja poruke o značaju Partnerstva za otvorenu upravu. 

ZAKLJUČAK 2: Operativni  tim  je načelno dogovorio  agendu događaja,  tako  što  će u 

uvodnom dijelu učesnike skupa pozdraviti rukovodilac Operativnog tima, ambasadori, 

predstavnik Vlade  i predstavnici  civilnog  sektora u  Timu,  i nakon  toga  se prelazi na 

radni dio. 
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TAČKA  3  –  NACRT  ODLUKE  O  TONSKOM  SNIMANJU  SJEDNICA  OPERATIVNOG  TIMA 

PARTNERSTVA ZA OTVORENU UPRAVU 

Ova tačka dnevnog reda je odložena za neku od narednih sjednica dok ne bude pripremljena 

procedura o načinu rukovanja i čuvanja tonskih snimaka. 

Preuzeta  obaveza  6:  Vera Mijatović  zadužena  za  pripremu  procedure  u  vezi  sa  načinom 

rukovanja  i  čuvanja  tonskih  snimaka  sjednica  Operativnog  tima  Partnerstva  za  otvorenu 

upravu. 

 

TAČKA 4 – PROŠIRENJE OPERATIVNOG TIMA PARTNERSTVA ZA OTVORENU UPRAVU 

S obzirom na to da će uslijediti promjena / dopuna Odluke o obrazovanju Operativnog tima 

Partnerstva  za  otvorenu  upravu  usljed  zamjene  članice  iz Ministarstva  finansija,  inicijator 

ove  tačke  dnevnog  reda Dina  Bajramspahić  je  iznijela  predlog  da  bi  trebalo  iskoristiti  tu 

priliku  za  proširenje  Tima  predstavnikom  Agencije  za  zaštitu  ličnih  podataka  i  slobodan 

pristup  informacijama,  imajući  u  vidu  značaj  ove  oblasti  u  okviru  same  inicijative,  kao  i 

uputiti dopis  Skupštini Crne Gore, ukoliko bude postojala  saglasnost,  za  imenovanje  svog 

predstavnika u Timu. 

Boris Marić je u tom smislu predložio i da se razmisli o tome da se u Tim uključi i predstavnik 

pravosuđa. 

Ljiljana Filipović napustila sjednicu u 15:55. 

ZAKLJUČAK 3: Operativni Tim je odlučio da na jednu od sjednica koja će biti održana 

nakon  javnih  konsultacija, budu pozvani u  svojstvu gosta predstavnici ostalih dviju 

grana  vlasti,  te  da  smatra  cjelishodnim  razmatranje  mogućnosti  uključenja 

predstavnika te dvije grane vlasti u radu Tima. 

U  sklopu  rasprave  o  proširenju  Tima,  Vuk Maraš  je  iznio  predlog  da  bi  cjelishodno  bilo 

uključiti  u  Tim  i  po  jednog  predstavnika  elektronskih,  odnosno  štampanih medija,  kao  i 

prestavnika državnog univerziteta. 

Igor  Pavićević  je  predložio  da  se  razmotri  pitanje  uključivanja  predstavnika Ministarstva 

održivog  razvoja  i  turizma  i  nevladine  organizacije  iz  oblasti  zaštite  ljudskih  prava  i 

vulnerabilnih grupa. 

U pogledu društvene odgovornosti, Marina Vuković  je predložila uključivanje predstavnika 

Ministarstva održivog razvoja i turizma, odnosno Odjeljenja za podršku Nacionalnom savjetu 

za održivi razvoj. 

Nakon iznošenja predloga o proširenju tima, članovi OT su glasali za te predloge. 
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Za  predlog  Dine  Bajramspahić  da  se  u  Tim  uključi  predstavnik  Agencije  za  zaštitu  ličnih 

podataka  i  slobodan pristup  informacijama, devet  članova  je  glasalo  za, protiv predloga  i 

uzdržanih nije bilo, te je konstatovano da je predlog usvojen. 

Za predlog Vuka Maraša da se u Tim uključe po jedan predstavnik elektronskih i štampanih 

medija, šest članova je glasalo za, tri je bilo protiv i jedan uzdržan. Za predlog o uključivanju 

predstavnika  Univerziteta  Crne  Gore,  pet  članova  je  glasalo  za,  dva  su  bila  protiv  i  dva 

uzdržana, te je konstatovano da su oba predloga usvojena. 

Za predlog Igora Pavićevića da se u Tim uključi predstavnik nevladine organizacija  iz oblasti 

zaštite ljudskih prava i vulnerabilnih grupa, pet članova je glasalo za, uzdržanih je takođe bilo 

pet, a protiv predloga nije bio nijedan član. Za predlog gospodina Pavićevića o uključivanju 

predstavnika Ministarstva održivog razvoja i turizma, sedam članova je glasalo za, tri su bila 

uzdržana, dok protiv predloga nije bio nijedan član, te  je konstatovano da su oba predloga 

usvojena. 

 

TAČKA 5 – RAD NA AKCIONOM PLANU 

U cilju razmatranja predloženih mjera u akcionom planu koje se tiču javnih nabavki, na ovu 

sjednicu  je  u  svojstvu  gosta  pozvan Mersad Mujević,  direktor Uprave  za  javne  nabavke. 

Gospodin Mujević  je predstavio  aktivnosti Uprave  i  razgovarao  sa  članovima Operativnog 

tima  o  predloženim mjerama  i  tom  prilikom  dao mišljenje,  sugestije  i  predloge  u  vezi  sa 

realizacijom tih mjera.  

Pored gospodina Mujevića, na  sjednicu  je  takođe u  svojstvu gosta pozvan  i Zoran Kostić, 

državni sekretar u Ministarstva zdravlja. Gospodin Kostić je pozdravio ovu inicijativu i izrazio 

zadovoljstvo  učešćem  u  radu  Operativnog  tima  sa  kojim  je  razgovarao  o  eventualnim 

mjerama koje bi mogle biti  integrisane u akcioni plan, a koje su od zajedničkog  interesa za 

Ministarstvo zdravlja i Operativni tim Partnerstva za otvorenu upravu. 

Marija Goranović napustila sjednicu u 17:50. 

Operativni  tim  je  u  nastavku  sjednice  razmatrao  preostale  mjere  Akcionog  plana  sa 

prethodne sjednice kako bi  finalizovao prvi nacrt radne verzije tog dokumenta sa kojim će 

izaći u javnost na javnim konsultacijama. 

ZAKLJUČAK 4: Operativni tim  je konstatovao da  je načelno usaglasio prvi nacrt radne 

verzije  Akcionog  plana  i  dogovorio  da  do  narednog  dana  uveče  svi  članovi  unesu 

izmjene u dokument  i nakon toga elektronskom poštom potvrde konačnu saglasnost 

da sa tim finalnim dokumentom ide u javnost. 

Sjednica je trajala od 14:00 do 19:30 sati. 


